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VERSLAG VAN DE BESLOTEN VERGADERING D.D. 7 NOVEMBER 2013 VAN DE 

COMMISSIE BEHEER 

Vastgesteld en besloten tot openbaarheid 20 februari 2014 

Aanwezig de leden: 

De heren Baaijens (Actiepartij), Boer (VVD), Van de Manakker (Sociaal Lokaal), Marselje 

(D66), Stapelkamp (Haarlem Plus), Visser (CDA), Wever (SP), Wiersma (CDA) en de dames 

Huysse (GroenLinks), De Leeuw (OPH) en Schopman (PvdA) 
 
Afwezig: De heer Van Haga (VVD), de heer Kruisman (GroenLinks), mevrouw Pippel (D66) en 

de heer Schaart (PvdA) 

 
Mede aanwezig: 

Mevrouw Van der Mede (griffier) en de heren Bol (voorzitter) en Mulder (wethouder) 

 

Verslag: Mevrouw van de Belt (Notuleerservice Nederland) 

 

 

1. Opening 
De voorzitter opent om 17.45 uur de vergadering en heet iedereen welkom. Op alle stukken van deze 

vergadering en op al het besprokene rust een geheimhoudingsplicht. 
 

2. Reinaldapark vrijgeven voor krediet ten behoeve van groenaanplant 

De heer Marselje stelt dat de raad op 5 september is geïnformeerd over de kosten. Die blijken nu 

200.000 euro hoger te zijn. De vraag is of het college in september al wist dat die hogere kosten eraan 

kwamen. Er is sprake van manco’s in het bestek. Daarop krijgt hij graag een toelichting. 

De heer Boer heeft technische vragen gesteld en die zijn niet beantwoord. Hij informeert naar de 

betekenis van de wadischade. De raad geeft keer op keer aan dat de cijfers op orde moeten zijn en dat 

de informatie aan de raad betrouwbaar moet zijn. Hij is benieuwd naar de verklaring. 

Mevrouw Huysse begrijpt dat een deel van het verschil in kosten wordt verklaard door het aanbrengen 

van de boomgrond. Al een jaar geleden gaf ze aan dat die bomen daar dood gingen. Ze vindt het 

onbegrijpelijk dat die kosten nu pas naar voren komen. In het DO heeft niets gestaan over een 

vrijetijdspark, noch over een hek. 

De heer Baaijens informeert naar de accijnsverhoging bij de aannemer. Wellicht gaat het om de btw 

en die wordt normaal gesproken doorberekend. 

 

Wethouder Mulder geeft aan dat met deze laatste kredietaanvraag een einde lijkt te komen aan het 

moeizame proces om van de lekkende vuilnisbelt naar een mooi buurtpark te komen. Van het begin af 

aan is duidelijk geweest dat de financiering niet rond was. Gaandeweg is dekking gezocht en 

gekomen, en de laatste fase is het planten van de bomen. Eerder is gesproken over de risico’s ten 

aanzien van de grond. De brief van 5 september 2013 gaf dat risico aan en dat is in de laatste maanden 

rondgekomen. Het college heeft geen geld uitgegeven dat er niet was, maar er is wel haast bij het 

krediet. 

De schade aan de wadi heeft te maken met de watervoorziening en de lekkage. Die moet nog 

gerepareerd worden. 

Het vrijetijdspark heeft niet in dit ontwerp gezeten, maar wel in de concessie met de tennisbaan. Dat 

betreft een afspraak van lang geleden. Dat heeft niets te maken met de inrichting van het park en dat 

staat ook niet in het DO. Deze bestemming past in het bestemmingsplan. 

Hoe het zit met de accijnsverhoging, zoekt de wethouder uit. 

De 75.000 euro zijn ten dele voor dekking van manco’s in het bestek. Er is een bestek gemaakt waarbij 

men uitgaat van bomen van de stadskweektuin, die worden herplant. Normaal gesproken vervangt de 

aannemer de bomen als ze doodgaan, maar nu gaat het om de stadskweektuinbomen. De ervaring leert 

dat er in een bestek eigenlijk altijd fouten zitten die gecorrigeerd moeten worden, maar daarvoor zijn 

nu geen middelen. Indien nodig komt de wethouder nog met een aanvulling. 

Mevrouw Huysse is de mening toegedaan dat er verkeerde grond is aangekocht. 

 

3. Sluiting 

De voorzitter concludeert dat verdere bespreking in openbaarheid kan plaatsvinden en hij sluit de 

vergadering om 18.00 uur. 


